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Styrelsemöte nr 10 den 14 mars 2017. 
 
 
Närvarande: 
Maria Wogenius, ordförande 
Helena Torgilsman, vice sekreterare 
Jane Forsberg Karlsson, ledamot 
Monika Broberg, kassör 
Pontus Öberg, ledamot 
Olle Ekström, sekreterare 
 

Förhindrade 
Alexandra Trensare, suppleant 
Jonas Nordqvist, suppleant 
Janne Waldås, vice ordförande  
 
Inbjuden 
Torbjörn Stjernberg 
 

 

1. Val av sekreterare och justerare för anteckningarna 

Olle utsågs som sekreterare och Pontus att justera protokollet. 

2. Vattenfrågan 

Torbjörn Stjernberg informerade om VA-utredningen (Alternativ 3) och vad det 
innebär. Det utredningsuppdrag som Christian Pleijel har lett är nu avslutat och en 
rapport är överlämnad till politikerna. Rapporten finns att läsa på, www.kostershf.se. 
"Projektgruppens rapport 2017-02-05 Alternativ 3". 

Alternativ 3, innebär en ambition att lösa VA frågorna så lokalt som möjligt. Även om 
politikerna skulle föredrar alternativ 3 kan de på grund av den ifrågasatta §6 i  
Vattenlagen känna sig tvingade att ta ett kommunalt ansvar för vatten och avlopp för 
de 90 procent av kosterfastigheterna som ligger så nära varandra så att de kan anses 
vara en bebyggelsegrupp på mer än 20-30 fastigheter. Närmast undersöker 
kommunen om och hur lagstiftning och rättspraxis påverkar möjligheten att välja 
alternativ 3. Samtidigt pågår en översyn av §6 på miljödepartementet. 

3. Kosterkuriren 

Ett utkast till Kosterkuriren presenterades och diskuterades. Numret kommer att 
läggas i alla brevlådor till Påsk.  

4. Information om bostadsfrågan och fiber 

Strömstadbyggen har tankar på att bygga lägenheter vid återvinningsstationen vid 
Torget. 

StrömstadNet planerar att dra fiber på Kosteröarna. Man testar om kommunikationen 
mot fastlandet kan ske via radiolänk till masterna på nord och syd. 

5. Utegym 

Maria har skrivit till kommunen för att få låna mark vid Vettnet för ett utegym på 
Nord. Pontus har fått tillstånd av Ann-Marie Andersson att ställa ett utegym på deras 
mark vid gamla lekparken vid Affärn på Syd. En skrivelse ska göras till 
Kosterstiftelsen för att äska pengar till utegymen. Olle skissar på skrivelse, Maria och 
Pontus tar fram offerter och underlag för kostnadsberäkning. 

6. Årsmötet 

Årsmötet den 18 mars planerades. 

7. Representant till KIFA årsstämma 

Styrelsen utser Jane att representera Samhällsföreningen i KIFAB. 



Kosters Samhällsförening  
 Protokoll 
 2017-03-14 2(2) 
 
 

   

8. Kommande möten 

Möte är planerat till den onsdag 10 maj kl 17 i KSK. 

 

Vid tangentbordet Justeras 

 

Olle Ekström Pontus Öberg 

  


